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HSBC Bank (China) Company Limited
Date
HSBC GBA WEALTH MANAGEMENT CONNECT SERVICE APPLICATION FORM – QUOTA ADJUSTMENNT
HSBC GBA WEALTH MANAGEMENT CONNECT SERVICE APPLICATION FORM – QUOTA ADJUSTMENT
汇丰大湾区理财通服务 个人额度更改申请表
Select Service Type
选择服务类型
Note: unless otherwise defined in this Form, capitalised terms used in this Form have the same meaning as in the Terms and Conditions for HSBC China GBA Northbound Wealth Management Connect Service.
Southbound Service
南向通服务
Northbound Service
北向通服务
Language Option 语言选择
Note: unless otherwise defined in this Form, capitalised terms used in this Form have the same meaning as in the Terms and Conditions for HSBC China GBA Northbound Wealth Management Connect Service.
Your Personal Details
Title
Mr
Ms
Others, please specify
Surname (English or PinYin)
First Name in Chinese
Identification 
Document Type
Given Name (English or PinYin)
Please specify
Identification 
Document Number
2nd Generation Chinese Resident  ID Card Number
CNY Settlement Account Type I
Account Number
GBA WMC Individual Quota  (RMB)
Please note: The individual investor quota for each investor is RMB 3 million. If an investor simultaneously selects both an eligible bank and a participating securities company for investment, the individual investor quota allocated between the eligible bank and the participating securities company will each be RMB 1.5 million. Please select your investment quota according to your preferred investment channel.
3 million （Bank only）
1.5 million (Bank + Securities Company)
大湾区理财通 
个人额度（人民币） 
请注意：跨境理财通”业务试点对单个投资者实行额度管理，投资额度为300万元人民币。投资者同时选择银行和证券公司渠道进行投资的，两种渠道投资额度各为150万元人民币。 请根据您的投资渠道选择适用的额度。  
 300万（仅银行）
150万（银行+证券公司）
Customer Declaration
1.         I hereby apply for adjusting my personal quota of the HSBC Greater Bay Area Wealth Management Connect Service ("Wealth Connect Service"), and confirm that the statement I made in the "HSBC GBA Southbound Wealth Management Connect Service Application Form"、"HSBC GBA Northbound Wealth Management Connect Service Application Form" is still valid and accurate.
2.         Adjusting my personal quota under Wealth Connect Service shall comply with relevant laws and regulatory requirements issued by any authority, whether in or outside Mainland China, the Bank may reject the application according to my actual situation, including but not limited to the quota that I have used has exceeded the quota to be adjusted, or the investment channel I select does not support the adjustment. 
If the provision of the Service by the Bank falls short of your expectations, you can contact our Greater Bay Area customer service hotline 4009203827 for complaint and feedback. You can also find other complain channels on the Bank's website (www.hsbc.com.cn).
客户声明
1.         本人特此申请调整汇丰大湾区理财通服务（“理财通服务”）个人额度，并确认本人于《汇丰大湾区理财通南向通服务申请表》、《汇丰大湾区理财通北向通服务申请表》中作出的声明在各方面仍为真实及准确。
2.           调整理财通服务个人额度需遵守内地或境外任何机关颁布的相关法律及监管要求，银行可以酌情拒绝本申请，包括但不限于本人已使用的额度已经超出拟调整的额度，或者本人选择的投资渠道不支持该等调整。
如银行向您提供的理财通服务未能符合您的期望，您可联系汇丰大湾区客户服务热线4009203827进行投诉和建议。其他投诉渠道信息，您可登录银行网站www.hsbc.com.cn查询。
Customer signature
客户签署
S.W.
S.V.
For Bank Use Only
Staff ID
Account Opening Bank Name
Account Opening Bank Code
Customer Number
ID Check 
RCPMIS Check
MWS Remaining Quota Check 
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